
 
 
 
 
 

 

                

 

 

  

Protokoll nr 1 – 2025 fört vid styrelsemöte med Svenska 

Pudelklubben Södra avdelningen den 14 januari 2025.    
 

 
  Närvarande: Ordförande     Cecilia Hörnlund  

 V. ordförande   Kicki Nielsen  

 Sekreterare  Kicki Nielsen 

Kassör  Barbro Hagersten 

Ledamöter  Caroline Riveros 
                          Torgny Hedvall  

   Marie Öhberg 

      

Suppleant           Michaela Angel 

                                  

      

                          Anmält   

   förhinder  Alexis Malmkvist 

    Nancy Andeassen  

                            

    

Protokollet omfattar §§ 1-11  
    

 

§1 Mötets öppnande 
      Ordförande öppnar mötet och hälsar ledamöterna välkomna.  
     
§2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes  

 

§3 Val av justerare 

 Till justerare valdes Caroline Riveros 

 

§4 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll nr 11 gicks igenom och lades till handlingarna.  

Vald justerare till protokoll nr 5 och 6 har inte funnits tillgänglig för underskrift och därför 

beslöt styrelsen att efter genomgång välja ny justerare till dessa två protokoll.   

Beslut: Barbro Hagersten justerar protokollen.  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

§5 Inkomna skrivelser 241207-240107 

 

Datum Ärende Hantering Åtgärd 

senast 
Ansvarig 

     

241216 Fråga från medlem om 

storpudeluppfödare 

svar  Kicki har svarat 

241217 SPK V Protokoll nr 9 FK   

241225 SPK M Protokoll nr 9 

o 10 

FK   

241229 Info från PKCS ordf FK   

     

 

 

§6 Ekonomi 

 Ekonomisk rapport från Barbro. Bokslutet snart färdigt. Förslag till 2025 års budget har 

skickats till styrelsen, visa punkter gicks igenom. Våra rasspecialer har ett underskott , och 

den inofficiella utställningen med ett positivt resultat. kommer troligen att bli så även 2025. 

Vi behöver fundera på sätt att hålla nere kostnaderna och alternativa inkomstkällor.  

Beslut: Förslaget till budget läggs fram till årsmötet  

 

 

§7 Årsmöte 

Förslag till verksamhetsberättelse har sänts till styrelsen, ekonomisk berättelse, rapport från 

Pudelweekenden några datum ska läggas till, i övrigt ok. Färdig berättelse skickas till 

styrelsen innan nästa styrelsemöte. 

Vi har inte fått några nomineringar till södras stjärnor. Cecilia fixar CH rosetter etc som delas 

ut på Årsmötet 

 
 

§8 Rapport från kommitteer 

 

• Informationskommittén : vår webadmin och Kicki har lagt in en del texter på nya hemsidan. 

Det har varit lite trögt att komma igång men vi har fått en genomgång av admin i CS. Vår 

informationskommitte behöver diskutera innehåll på de olika sidor som ska administreras av 

oss. 

 

• Aktivitetskommitteen: Klippkurser planeras i Malmö och Kalmar. Kurs i frisyrklippning 

planeras i Kalmar i april. Vardagsvård i mars. I övrigt Pudelweekend anmälan senast den 1 

april.  Pudelns dag, Promenader etc. medlemsmöte.ev på 4dogs 

     

• Avel och uppfödarkommitteen: lokal till Hands on seminariet som ingår i Pudelklubbens 

uppfödarutbildning blir Kristianstads BK Lördagen den 15 mars. 

 

• Utställningskommittén:  

 

 

§9 Övriga frågor 

  Inga övriga frågor 

 

 

 



 

 

 

§10  Nästa möte 

       Tisdag den 4 februari kl 19 

  

§11 Mötet avslutas 

       Ordförande tackar för dagens möte och avslutar mötet 

 

             

       Vid protokollet 

      

     

 

 Kicki Nielsen                        Cecilia Hörnlund                  Barbro Hagersten 

   sekreterare                              ordförande                             justerare                         


